
Beste dorpsgenoten, 
Nu de gemeente de begroting met betrekking tot 
maatschappelijk vastgoed heeft goedgekeurd, nemen 
de ontwikkelingen voor een nieuw dorpshuis met 
gymzaal, zorgruimte en speeltuin een vlucht. De 
werkgroep mfa heeft al aan verscheidene zoomsessies 
met de gemeente deel genomen. In deze krant hierover 
meer. De gemeente zet de stand van zaken betreffende 
het mfa-traject en woningbouw in Aagtekerke uit een. 
De speeltuinvereniging legt uit wat ze precies doet en 
hoe zij een verhuizing van de huidige locatie naar de 
Agathastraat ziet.  
 
 
___________________________________________ 
Van de dorpsraad 
Wie had kunnen bevroeden dat de coronapandemie 
zo’n impact zou hebben op de samenleving. Gelukkig 
wonen we in een gebied waar nog voldoende 
bewegingsvrijheid mogelijk is. Echter het 
gemeenschapsleven krijgt een behoorlijke knauw. 
Verenigingen moeten hun activiteiten stoppen, 
binnensporten is niet mogelijk, buitensporten heeft 
met aardig wat restricties te maken. Ook binnen de 
kerken ziet men elkaar weinig. Belangrijk is, dat men 
desondanks oog heeft voor elkaar en handen uitsteekt 
waar nodig. De Aagtekerkse bevolking heeft in het 
verleden en ook nu bewezen dat dit aspect niet 
vergeten wordt. 
Wat de Dorpsraad betreft: u hoort of merkt 
waarschijnlijk weinig van ons. Vorig jaar is er geen 
openbare vergadering geweest en ook dit jaar ziet het 
er niet rooskleurig uit wat betreft fysiek samenkomen. 
Toch hebben we een eerste openbare vergadering 
gepland op woensdag 24 maart a.s.. Tijdens de 
planning hoopten we dat de ontwikkelingen een meer 
positieve wending zouden krijgen. Niets is minder 
waar. Ook samenkomen met ten hoogste 30 personen 
lijkt nog niet te kunnen. We willen u toch de kans 
geven ons te spreken of uw wensen kenbaar te maken. 
We willen dit realiseren via een Zoom meeting. 
Om hierin enigszins overzicht te houden willen we dat 
ook met niet meer dan 30 mensen doen. Wie wil 
meedoen kan zich opgeven via 
dorpsraadaagtekerke@gmail.com. Het principe ‘wie 
het eerst komt, het eerst maalt’ geldt hier! We zijn 
benieuwd of we hiermee aan een behoefte voldoen! 
 
Toch heeft de dorpsraad in de afgelopen tijd niet 
stilgezeten. Ik verwijs u, wat vorig jaar betreft, naar 
het jaarverslag 2020 dat gepubliceerd is op de site 
www.dorpsraadaagtekerke.nl. Ook dit jaar staat al 
weer bol van de activiteiten. We participeren o.a. in de 
werkgroep MFA. De ontwikkelingen hiervan gaan 
toch echt serieus van start. Bij het schrijven hiervan is 
onze voorkeur voor een bepaalde architect al kenbaar 
gemaakt. Het is fijn om te merken dat Barbara en 
Leoniek Francke met veel enthousiasme het beheer 
van Amicitia hebben opgepakt. Jammer dat ze geremd 
worden door de coronamaatregelen. Niettemin zijn zij 
ook actief in de werkgroep met onder andere Freddy 
Blaas, voorzitter speeltuinbestuur en Kees 
Minderhoud, een dorpsgenoot die veel verstand heeft 
van alles wat met de bouw te maken heeft. 
De MFA ontwikkeling heeft ook tot gevolg dat er 
ruimte vrijkomt voor  nieuwe woningen. U wordt 
hiervan op de hoogte gehouden door de gemeente. U 
kunt dan ook aangeven waarnaar uw voorkeur, wat 
woningen betreft, uitgaat. Dit geldt zeker voor de 
ontwikkeling van Bouwlust 3. 
De plaats van de nieuwe speeltuin is ook heel 
belangrijk. Samen met de MFA vormt deze het hart 
van het dorp. Ze vullen elkaar perfect aan. Ouders 
kunnen  hun kinderen in de gaten houden en hierbij 

gebruik maken van het terras van de MFA. We doen ons uiterste 
best om er iets moois van te maken. 
 
Een negatief punt was de jaarwisseling. Tijdens deze gebeurtenis 
is er veel vernield. Het glas van het bushokje, de skatebaan enz. 
Jammer dat dit gebeurde. Het heeft nu ook tot gevolg dat de 
skatebaan niet meer gebruikt kan worden en dat er te weinig geld 
is voor een nieuwe. Met de bestaande middelen proberen we toch 
iets anders op te zetten, maar het blijft behelpen. We kunnen wel 
melden, dat er op de plaats van de vroegere ijsbaan aan de 
Roosjesweg een pumptrackbaan aangelegd zal worden. Tevens is 
daar een mooi trapveldje met gras en doeltjes. Ook de 
Aagtekerkse jeugd kan hiervan gebruik maken. 
 
In de Burgemeester Geuzestraat zullen de “flatjes” aan het eind 
van de straat worden gesloopt. Momenteel wonen er nog twee 
mensen. In plaats van de flatjes komen vier levensloop bestendige 
woningen. In Biggekerke zijn er al gerealiseerd. Zeeuwland, de 
woningcoöperatie, zorgt voor de ontwikkeling. De mensen die 
gebruik maakten van de flatjes hebben voorrang om deze 
woningen te huren. Wanneer er nog woningen over zijn, komen 
huidige gebruikers van huurwoningen  in Aagtekerke het eerst in 
aanmerking. Zeeuwland zorgt voor de publicatie van het project. 
 
Tijdens de evaluatie van de coronamaatregelen van het afgelopen 
jaar heeft de dorpsraad zijn zorgen geuit over de verkeersdrukte 
in het dorp. We kregen heel veel verkeer te verwerken en dat 
kwam met name doordat er op de N57 een bord geplaatst was, 
waarbij het verkeer naar Domburg over Grijpskerke en 
Aagtekerke geleid werd. We hebben met klem gevraagd dit bord 
nu niet te plaatsen. Wellicht is de tijd rijp om na te denken over 
de toekomst m.b.t de verkeersdrukte. 
Verder kan ik melden dat zaken betreffende het dorp, die we 
kregen van dorpsbewoners, gemeld zijn bij onze kernwethouder 
Chris Maas. U ziet dat we openstaan voor dingen die u te melden 
heeft en die het dorp aangaan. 

Hans Nonnekes 

____________________________________________________ 

Welkom in Aagtekerke 
Dat het prettig wonen is in Aagtekerke weten wij allang, maar 
hoe denkt een nieuwkomer daarover? In de periode van 1 
december 2020 tot 16 februari 2021 zijn er volgens de gemeente 
6 nieuwe mensen in ons dorp komen wonen. En die 6 mensen 
behoren ook nog eens tot 1 gezin. Wie vanaf de Schoolstraat de 
Agathastraat inrijdt, ziet het meteen; het hoekhuis van de onlangs 
overleden Jannie van de Woestijne is weer bewoond.  
Adjété en Ellen Wilson-de Pagter; zij een Oostkapelse, hij 
geboren in Togo, West-Afrika. Ik mag langs komen om kennis te 
maken met het gezin en hen door middel van deze krant 
voorstellen aan het dorp. Ik val met m’n neus in de boter want er 
is appeltaart, overgebleven van de verjaardag van een van de 
kinderen. Het gesprek gaat in het Engels, afgewisseld met plat 
Zeeuws. Adjété spreekt nog weinig Nederlands, al kan hij het wel 
een beetje verstaan. Zijn voertaal is Frans, maar dat ben ik dan 
weer niet goed machtig.  
 

 
 
 

Op mijn vraag hoe het in Aagtekerke bevalt, hoeven 
Adjété en Ellen niet lang na te denken: “Heel goed! 
We zijn zo hartelijk ontvangen door de buren: er lagen 
welkomstkaartjes in de brievenbus, de mensen zwaaien 
als ze voorbijrijden en een van de buurmeisjes kwam 
met een zelfgemaakte tompouce langs”. Het 
levensverhaal van Adjété en Ellen kenmerkt zich door 
hun inzet voor minderbedeelden. Ellen vertelt: “We 
hebben elkaar ontmoet in 2008 in Benin, een buurland 
van Togo. We waren beiden werkzaam voor Mercy 
Ships (een organisatie die aan boord van hun 
ziekenhuisschepen medische hulp biedt in arme 
landen). Ik werkte als receptioniste aan boord van het 
schip, Adjété begeleidde patiënten in een zorghotel in 
Benin. Een werkuitje van het schip naar dat zorghotel 
beviel me zo goed dat ik daar ben blijven hangen. In 
het zorghotel kon ik als sociaal werkster aan de slag.” 
In 2012 zijn Ellen en Adjété getrouwd. Inmiddels 
hebben ze afscheid genomen van Mercy Ships en 
focussen ze zich op het geven van onderwijs en het 
verstrekken van microkrediet aan meisjes en vrouwen 
in Togo. Daarvoor hebben ze in 2012 Stichting Willen 
Programs opgezet (www.willenprograms.org). 
Maar wat brengt jullie dan naar Aagtekerke? Adjété: 
“We hadden het plan om naar Nederland te verhuizen 
als onze jongste 4 jaar zou worden, zodat de kinderen 
in Nederland onderwijs kunnen volgen.” Samen 
hebben ze 2 dochters en 2 zoons, in de leeftijd van 2 
tot 7 jaar. Ellen, opgeleid tot basisschoolleerkracht, gaf 
de kinderen in Togo thuisonderwijs, in het Nederlands.  
“We gingen elk anderhalf jaar voor een verlofperiode 
naar Zeeland. In februari 2020 kwamen we weer voor 
3 maanden naar Oostkapelle, maar door de corona 
konden we niet meer terug naar Afrika. We hebben 
besloten om ons dan nu maar in Nederland te vestigen 
in plaats van over 2 jaar.” 
Na een omzwerving over Walcheren, van stacaravan 
naar vakantiebungalow, kon het gezin neerstrijken in 
Aagtekerke. Niet een bewuste keuze dus, maar wel een 
waar ze erg blij mee zijn. Gewend als het stel is aan 
organiseren en snel schakelen, heeft Ellen al vlot een 
baan gevonden. Adjété heeft sinds half februari een 
verblijfsvergunning gekregen. Hij is opgeleid tot 
filmmaker en wil graag in de media aan de slag.   

Barbara 
______________________ 

    
Leuk om langs deze weg het dorp te infomeren over de 
speeltuin en de bezigheden van het bestuur van de 
speeltuinvereniging.  
Onze speeltuin bevindt zich al heel lang tussen de 
Bouwluststraat en het Dorpsplein. Wij zijn een 
vereniging, dat betekend dat we leden hebben. Voor € 
12 per jaar ben je lid. Wie zijn onze leden? Dat zijn 
ouders en grootouders, waarvan de (klein)kinderen in 
de speeltuin spelen. Maar ook mensen met een tweede 
woning in Aagtekerke, waarvan de kinderen in de 
vakanties heerlijk in onze speeltuin kunnen spelen. En 
dan zijn er nog dorpsbewoners die het dorpsleven een 
warm hart toedragen en daarom lid zijn van de 
speeltuinvereniging. De leden van onze speeltuin 
mogen het hele jaar onbeperkt spelen. Naast 
contributie, krijgt de vereniging een subsidie van de 
Gemeente Veere en doen we jaarlijks mee met de 
RaboClubSupport.  
De speeltuin wordt wekelijks gecontroleerd door een 
bestuurslid en jaarlijks gekeurd door een extern 
bureau. De toestellen moeten blijven voldoen aan de 
regels die daarvoor gelden om de veiligheid te 
garanderen. Elk voorjaar houden wij een opknapdag. 

Beste dorpsgenoten,
Nu de gemeente de begroting met betrekking tot maat-
schappelijk vastgoed heeft goedgekeurd, nemen de 
ontwikkelingen voor een nieuw dorpshuis met gym-
zaal, zorgruimte en speeltuin een vlucht. De werk-
groep mfa heeft al aan verscheidene zoomsessies met 
de gemeente deel genomen. In deze krant hierover 
meer. De gemeente zet de stand van zaken betreffende 
het mfa-traject en woningbouw in Aagtekerke uiteen. 
De speeltuinvereniging legt uit wat ze precies doet en 
hoe zij een verhuizing van de huidige locatie naar de 
Agathastraat ziet. 

Van de dorpsraad
Wie had kunnen bevroeden dat de coronapandemie 
zo’n impact zou hebben op de samenleving. Gelukkig 
wonen we in een gebied waar nog voldoende bewe-
gingsvrijheid mogelijk is. Echter het gemeenschapsle-
ven krijgt een behoorlijke knauw. Verenigingen moe-
ten hun activiteiten stoppen, binnensporten is niet 
mogelijk, buitensporten heeft met aardig wat restric-
ties te maken. Ook binnen de kerken ziet men elkaar 
weinig. Belangrijk is, dat men desondanks oog heeft 
voor elkaar en handen uitsteekt waar nodig. De Aagte-
kerkse bevolking heeft in het verleden en ook nu bewe-
zen dat dit aspect niet vergeten wordt.
Wat de Dorpsraad betreft: u hoort of merkt waar-
schijnlijk weinig van ons. Vorig jaar is er geen open-
bare vergadering geweest en ook dit jaar ziet het er niet 
rooskleurig uit wat betreft fysiek samenkomen.
Toch hebben we een eerste openbare vergadering 
gepland op woensdag 24 maart a.s.. Tijdens de plan-
ning hoopten we dat de ontwikkelingen een meer posi-
tieve wending zouden krijgen. Niets is minder waar. 
Ook samenkomen met ten hoogste 30 personen lijkt 
nog niet te kunnen. We willen u toch de kans geven 
ons te spreken of uw wensen kenbaar te maken. We 
willen dit realiseren via een Zoom meeting.
Om hierin enigszins overzicht te houden willen we dat 
ook met niet meer dan 30 mensen doen. Wie wil mee-
doen kan zich opgeven via dorpsraadaagtekerke@
gmail.com. Het principe ‘wie het eerst komt, het eerst 
maalt’ geldt hier! We zijn benieuwd of we hiermee aan 
een behoefte voldoen!

Toch heeft de dorpsraad in de afgelopen tijd niet 
stilgezeten. Ik verwijs u, wat vorig jaar betreft, naar 
het jaarverslag 2020 dat gepubliceerd is op de site  
www.dorpsraadaagtekerke.nl. Ook dit jaar staat al 
weer bol van de activiteiten. We participeren o.a. in 
de werkgroep MFA. De ontwikkelingen hiervan gaan 
toch echt serieus van start. Bij het schrijven hiervan 
is onze voorkeur voor een bepaalde architect al ken-
baar gemaakt. Het is fijn om te merken dat Barbara 
en Leoniek Francke met veel enthousiasme het beheer 
van Amicitia hebben opgepakt. Jammer dat ze geremd 
worden door de coronamaatregelen. Niettemin zijn zij 
ook actief in de werkgroep met onder andere Freddy 
Blaas, voorzitter speeltuinbestuur en Kees Minder-
houd, een dorpsgenoot die veel verstand heeft van alles 
wat met de bouw te maken heeft.
De MFA ontwikkeling heeft ook tot gevolg dat er 
ruimte vrijkomt voor  nieuwe woningen. U wordt hier-
van op de hoogte gehouden door de gemeente. U kunt 
dan ook aangeven waarnaar uw voorkeur, wat wonin-
gen betreft, uitgaat. Dit geldt zeker voor de ontwikke-
ling van Bouwlust 3.
De plaats van de nieuwe speeltuin is ook heel belang-
rijk. Samen met de MFA vormt deze het hart van het 
dorp. Ze vullen elkaar perfect aan. Ouders kunnen  
hun kinderen in de gaten houden en hierbij gebruik 
maken van het terras van de MFA. We doen ons uiter-
ste best om er iets moois van te maken.

Een negatief punt was de jaarwisseling. Tijdens deze 
gebeurtenis is er veel vernield. Het glas van het bushokje, 
de skatebaan enz. Jammer dat dit gebeurde. Het heeft nu 
ook tot gevolg dat de skatebaan niet meer gebruikt kan 
worden en dat er te weinig geld is voor een nieuwe. Met 
de bestaande middelen proberen we toch iets anders op 
te zetten, maar het blijft behelpen. We kunnen wel mel-
den, dat er op de plaats van de vroegere ijsbaan aan de 
Roosjesweg een pumptrackbaan aangelegd zal worden. 
Tevens is daar een mooi trapveldje met gras en doeltjes. 
Ook de Aagtekerkse jeugd kan hiervan gebruikmaken.

In de Burgemeester Geuzestraat zullen de “flatjes” 
aan het eind van de straat worden gesloopt. Momen-
teel wonen er nog twee mensen. In plaats van de flatjes 
komen vier levensloopbestendige woningen. In Bigge-
kerke zijn er al gerealiseerd. Zeeuwland, de woningco-
operatie, zorgt voor de ontwikkeling. De mensen die 
gebruikmaakten van de flatjes hebben voorrang om 
deze woningen te huren. Wanneer er nog woningen 
over zijn, komen huidige gebruikers van huurwonin-
gen in Aagtekerke het eerst in aanmerking. Zeeuwland 
zorgt voor de publicatie van het project.

Tijdens de evaluatie van de coronamaatregelen van het 
afgelopen jaar heeft de dorpsraad zijn zorgen geuit over 
de verkeersdrukte in het dorp. We kregen heel veel ver-
keer te verwerken en dat kwam met name doordat er 
op de N57 een bord geplaatst was, waarbij het verkeer 
naar Domburg over Grijpskerke en Aagtekerke geleid 
werd. We hebben met klem gevraagd dit bord nu niet 
te plaatsen. Wellicht is de tijd rijp om na te denken over 
de toekomst m.b.t. de verkeersdrukte.
Verder kan ik melden dat zaken betreffende het dorp, 
die we kregen van dorpsbewoners, gemeld zijn bij onze 
kernwethouder Chris Maas. U ziet dat we openstaan 
voor dingen die u te melden heeft en die het dorp 
aangaan.

Hans Nonnekes

Welkom in Aagtekerke
Dat het prettig wonen is in Aagtekerke weten wij allang, 
maar hoe denkt een nieuwkomer daarover? In de peri-
ode van 1 december 2020 tot 16 februari 2021 zijn er 
volgens de gemeente 6 nieuwe mensen in ons dorp 
komen wonen. En die 6 mensen behoren ook nog eens 
tot 1 gezin. Wie vanaf de Schoolstraat de Agathastraat 
inrijdt, ziet het meteen; het hoekhuis van de onlangs 
overleden Jannie van de Woestijne is weer bewoond. 
Adjété en Ellen Wilson-de Pagter; zij een Oostkapelse, 
hij geboren in Togo, West-Afrika. Ik mag langs komen 
om kennis te maken met het gezin en hen door middel 
van deze krant voorstellen aan het dorp. Ik val met m’n 
neus in de boter want er is appeltaart, overgebleven van 
de verjaardag van een van de kinderen. Het gesprek 
gaat in het Engels, afgewisseld met plat Zeeuws. Adjété 
spreekt nog weinig Nederlands, al kan hij het wel een 
beetje verstaan. Zijn voertaal is Frans, maar dat ben ik 
dan weer niet goed machtig. 

 

Op mijn vraag hoe het in Aagtekerke bevalt, hoeven 
Adjété en Ellen niet lang na te denken: “Heel goed! We 
zijn zo hartelijk ontvangen door de buren: er lagen wel-
komstkaartjes in de brievenbus, de mensen zwaaien als 
ze voorbijrijden en een van de buurmeisjes kwam met 
een zelfgemaakte tompouce langs.’’ Het levensverhaal 
van Adjété en Ellen kenmerkt zich door hun inzet voor 
minderbedeelden. Ellen vertelt: “We hebben elkaar 
ontmoet in 2008 in Benin, een buurland van Togo. We 
waren beiden werkzaam voor Mercy Ships (een organi-
satie die aan boord van hun ziekenhuisschepen medi-
sche hulp biedt in arme landen). Ik werkte als recep-
tioniste aan boord van het schip, Adjété begeleidde 
patiënten in een zorghotel in Benin. Een werkuitje van 
het schip naar dat zorghotel beviel me zo goed dat ik 
daar ben blijven hangen. In het zorghotel kon ik als 
sociaal werkster aan de slag.”
In 2012 zijn Ellen en Adjété getrouwd. Inmiddels heb-
ben ze afscheid genomen van Mercy Ships en focussen 
ze zich op het geven van onderwijs en het verstrekken 
van microkrediet aan meisjes en vrouwen in Togo. 
Daarvoor hebben ze in 2012 Stichting Willen Pro-
grams opgezet (www.willenprograms.org).
Maar wat brengt jullie dan naar Aagtekerke? Adjété: 
“We hadden het plan om naar Nederland te verhuizen 
als onze jongste 4 jaar zou worden, zodat de kinderen 
in Nederland onderwijs kunnen volgen.” Samen heb-
ben ze 2 dochters en 2 zoons, in de leeftijd van 2 tot 
7 jaar. Ellen, opgeleid tot basisschoolleerkracht, gaf de 
kinderen in Togo thuisonderwijs, in het Nederlands.  
“We gingen elk anderhalf jaar voor een verlofperiode 
naar Zeeland. In februari 2020 kwamen we weer voor 3 
maanden naar Oostkapelle, maar door corona konden 
we niet meer terug naar Afrika. We hebben besloten 
om ons dan nu maar in Nederland te vestigen in plaats 
van over 2 jaar.”
Na een omzwerving over Walcheren, van stacaravan 
naar vakantiebungalow, kon het gezin neerstrijken in 
Aagtekerke. Niet een bewuste keuze dus, maar wel een 
waar ze erg blij mee zijn. Gewend als het stel is aan 
organiseren en snel schakelen, heeft Ellen al vlot een 
baan gevonden. Adjété heeft sinds half februari een 
verblijfsvergunning gekregen. Hij is opgeleid tot film-
maker en wil graag in de media aan de slag.  

Barbara

Speeltuinvereniging Aagtekerke 

Leuk om langs deze weg het dorp te infomeren over 
de speeltuin en de bezigheden van het bestuur van de 
speeltuinvereniging. 
Onze speeltuin bevindt zich al heel lang tussen de 
Bouwluststraat en het Dorpsplein. Wij zijn een ver-
eniging, dat betekent dat we leden hebben. Voor 
€ 12,– per jaar ben je lid. Wie zijn onze leden? Dat 
zijn ouders en grootouders, waarvan de (klein)kin-
deren in de speeltuin spelen. Maar ook mensen met 
een tweede woning in Aagtekerke, waarvan de kin-
deren in de vakanties heerlijk in onze speeltuin kun-
nen spelen. En dan zijn er nog dorpsbewoners die het 
dorpsleven een warm hart toedragen en daarom lid 
zijn van de speeltuinvereniging. De leden van onze 
speeltuin mogen het hele jaar onbeperkt spelen. Naast 
contributie, krijgt de vereniging een subsidie van de 
Gemeente Veere en doen we jaarlijks mee met de 
RaboClubSupport. 
De speeltuin wordt wekelijks gecontroleerd door een 
bestuurslid en jaarlijks gekeurd door een extern bureau. 
De toestellen moeten blijven voldoen aan de regels die 
daarvoor gelden om de veiligheid te garanderen. Elk 
voorjaar houden wij een opknapdag. Gelukkig kunnen 
we naast de technische mensen van het bestuur ook 
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Beste dorpsgenoten, 
Nu de gemeente de begroting met betrekking tot 
maatschappelijk vastgoed heeft goedgekeurd, nemen 
de ontwikkelingen voor een nieuw dorpshuis met 
gymzaal, zorgruimte en speeltuin een vlucht. De 
werkgroep mfa heeft al aan verscheidene zoomsessies 
met de gemeente deel genomen. In deze krant hierover 
meer. De gemeente zet de stand van zaken betreffende 
het mfa-traject en woningbouw in Aagtekerke uit een. 
De speeltuinvereniging legt uit wat ze precies doet en 
hoe zij een verhuizing van de huidige locatie naar de 
Agathastraat ziet.  
 
 
___________________________________________ 
Van de dorpsraad 
Wie had kunnen bevroeden dat de coronapandemie 
zo’n impact zou hebben op de samenleving. Gelukkig 
wonen we in een gebied waar nog voldoende 
bewegingsvrijheid mogelijk is. Echter het 
gemeenschapsleven krijgt een behoorlijke knauw. 
Verenigingen moeten hun activiteiten stoppen, 
binnensporten is niet mogelijk, buitensporten heeft 
met aardig wat restricties te maken. Ook binnen de 
kerken ziet men elkaar weinig. Belangrijk is, dat men 
desondanks oog heeft voor elkaar en handen uitsteekt 
waar nodig. De Aagtekerkse bevolking heeft in het 
verleden en ook nu bewezen dat dit aspect niet 
vergeten wordt. 
Wat de Dorpsraad betreft: u hoort of merkt 
waarschijnlijk weinig van ons. Vorig jaar is er geen 
openbare vergadering geweest en ook dit jaar ziet het 
er niet rooskleurig uit wat betreft fysiek samenkomen. 
Toch hebben we een eerste openbare vergadering 
gepland op woensdag 24 maart a.s.. Tijdens de 
planning hoopten we dat de ontwikkelingen een meer 
positieve wending zouden krijgen. Niets is minder 
waar. Ook samenkomen met ten hoogste 30 personen 
lijkt nog niet te kunnen. We willen u toch de kans 
geven ons te spreken of uw wensen kenbaar te maken. 
We willen dit realiseren via een Zoom meeting. 
Om hierin enigszins overzicht te houden willen we dat 
ook met niet meer dan 30 mensen doen. Wie wil 
meedoen kan zich opgeven via 
dorpsraadaagtekerke@gmail.com. Het principe ‘wie 
het eerst komt, het eerst maalt’ geldt hier! We zijn 
benieuwd of we hiermee aan een behoefte voldoen! 
 
Toch heeft de dorpsraad in de afgelopen tijd niet 
stilgezeten. Ik verwijs u, wat vorig jaar betreft, naar 
het jaarverslag 2020 dat gepubliceerd is op de site 
www.dorpsraadaagtekerke.nl. Ook dit jaar staat al 
weer bol van de activiteiten. We participeren o.a. in de 
werkgroep MFA. De ontwikkelingen hiervan gaan 
toch echt serieus van start. Bij het schrijven hiervan is 
onze voorkeur voor een bepaalde architect al kenbaar 
gemaakt. Het is fijn om te merken dat Barbara en 
Leoniek Francke met veel enthousiasme het beheer 
van Amicitia hebben opgepakt. Jammer dat ze geremd 
worden door de coronamaatregelen. Niettemin zijn zij 
ook actief in de werkgroep met onder andere Freddy 
Blaas, voorzitter speeltuinbestuur en Kees 
Minderhoud, een dorpsgenoot die veel verstand heeft 
van alles wat met de bouw te maken heeft. 
De MFA ontwikkeling heeft ook tot gevolg dat er 
ruimte vrijkomt voor  nieuwe woningen. U wordt 
hiervan op de hoogte gehouden door de gemeente. U 
kunt dan ook aangeven waarnaar uw voorkeur, wat 
woningen betreft, uitgaat. Dit geldt zeker voor de 
ontwikkeling van Bouwlust 3. 
De plaats van de nieuwe speeltuin is ook heel 
belangrijk. Samen met de MFA vormt deze het hart 
van het dorp. Ze vullen elkaar perfect aan. Ouders 
kunnen  hun kinderen in de gaten houden en hierbij 

gebruik maken van het terras van de MFA. We doen ons uiterste 
best om er iets moois van te maken. 
 
Een negatief punt was de jaarwisseling. Tijdens deze gebeurtenis 
is er veel vernield. Het glas van het bushokje, de skatebaan enz. 
Jammer dat dit gebeurde. Het heeft nu ook tot gevolg dat de 
skatebaan niet meer gebruikt kan worden en dat er te weinig geld 
is voor een nieuwe. Met de bestaande middelen proberen we toch 
iets anders op te zetten, maar het blijft behelpen. We kunnen wel 
melden, dat er op de plaats van de vroegere ijsbaan aan de 
Roosjesweg een pumptrackbaan aangelegd zal worden. Tevens is 
daar een mooi trapveldje met gras en doeltjes. Ook de 
Aagtekerkse jeugd kan hiervan gebruik maken. 
 
In de Burgemeester Geuzestraat zullen de “flatjes” aan het eind 
van de straat worden gesloopt. Momenteel wonen er nog twee 
mensen. In plaats van de flatjes komen vier levensloop bestendige 
woningen. In Biggekerke zijn er al gerealiseerd. Zeeuwland, de 
woningcoöperatie, zorgt voor de ontwikkeling. De mensen die 
gebruik maakten van de flatjes hebben voorrang om deze 
woningen te huren. Wanneer er nog woningen over zijn, komen 
huidige gebruikers van huurwoningen  in Aagtekerke het eerst in 
aanmerking. Zeeuwland zorgt voor de publicatie van het project. 
 
Tijdens de evaluatie van de coronamaatregelen van het afgelopen 
jaar heeft de dorpsraad zijn zorgen geuit over de verkeersdrukte 
in het dorp. We kregen heel veel verkeer te verwerken en dat 
kwam met name doordat er op de N57 een bord geplaatst was, 
waarbij het verkeer naar Domburg over Grijpskerke en 
Aagtekerke geleid werd. We hebben met klem gevraagd dit bord 
nu niet te plaatsen. Wellicht is de tijd rijp om na te denken over 
de toekomst m.b.t de verkeersdrukte. 
Verder kan ik melden dat zaken betreffende het dorp, die we 
kregen van dorpsbewoners, gemeld zijn bij onze kernwethouder 
Chris Maas. U ziet dat we openstaan voor dingen die u te melden 
heeft en die het dorp aangaan. 

Hans Nonnekes 

____________________________________________________ 

Welkom in Aagtekerke 
Dat het prettig wonen is in Aagtekerke weten wij allang, maar 
hoe denkt een nieuwkomer daarover? In de periode van 1 
december 2020 tot 16 februari 2021 zijn er volgens de gemeente 
6 nieuwe mensen in ons dorp komen wonen. En die 6 mensen 
behoren ook nog eens tot 1 gezin. Wie vanaf de Schoolstraat de 
Agathastraat inrijdt, ziet het meteen; het hoekhuis van de onlangs 
overleden Jannie van de Woestijne is weer bewoond.  
Adjété en Ellen Wilson-de Pagter; zij een Oostkapelse, hij 
geboren in Togo, West-Afrika. Ik mag langs komen om kennis te 
maken met het gezin en hen door middel van deze krant 
voorstellen aan het dorp. Ik val met m’n neus in de boter want er 
is appeltaart, overgebleven van de verjaardag van een van de 
kinderen. Het gesprek gaat in het Engels, afgewisseld met plat 
Zeeuws. Adjété spreekt nog weinig Nederlands, al kan hij het wel 
een beetje verstaan. Zijn voertaal is Frans, maar dat ben ik dan 
weer niet goed machtig.  
 

 
 
 

Op mijn vraag hoe het in Aagtekerke bevalt, hoeven 
Adjété en Ellen niet lang na te denken: “Heel goed! 
We zijn zo hartelijk ontvangen door de buren: er lagen 
welkomstkaartjes in de brievenbus, de mensen zwaaien 
als ze voorbijrijden en een van de buurmeisjes kwam 
met een zelfgemaakte tompouce langs”. Het 
levensverhaal van Adjété en Ellen kenmerkt zich door 
hun inzet voor minderbedeelden. Ellen vertelt: “We 
hebben elkaar ontmoet in 2008 in Benin, een buurland 
van Togo. We waren beiden werkzaam voor Mercy 
Ships (een organisatie die aan boord van hun 
ziekenhuisschepen medische hulp biedt in arme 
landen). Ik werkte als receptioniste aan boord van het 
schip, Adjété begeleidde patiënten in een zorghotel in 
Benin. Een werkuitje van het schip naar dat zorghotel 
beviel me zo goed dat ik daar ben blijven hangen. In 
het zorghotel kon ik als sociaal werkster aan de slag.” 
In 2012 zijn Ellen en Adjété getrouwd. Inmiddels 
hebben ze afscheid genomen van Mercy Ships en 
focussen ze zich op het geven van onderwijs en het 
verstrekken van microkrediet aan meisjes en vrouwen 
in Togo. Daarvoor hebben ze in 2012 Stichting Willen 
Programs opgezet (www.willenprograms.org). 
Maar wat brengt jullie dan naar Aagtekerke? Adjété: 
“We hadden het plan om naar Nederland te verhuizen 
als onze jongste 4 jaar zou worden, zodat de kinderen 
in Nederland onderwijs kunnen volgen.” Samen 
hebben ze 2 dochters en 2 zoons, in de leeftijd van 2 
tot 7 jaar. Ellen, opgeleid tot basisschoolleerkracht, gaf 
de kinderen in Togo thuisonderwijs, in het Nederlands.  
“We gingen elk anderhalf jaar voor een verlofperiode 
naar Zeeland. In februari 2020 kwamen we weer voor 
3 maanden naar Oostkapelle, maar door de corona 
konden we niet meer terug naar Afrika. We hebben 
besloten om ons dan nu maar in Nederland te vestigen 
in plaats van over 2 jaar.” 
Na een omzwerving over Walcheren, van stacaravan 
naar vakantiebungalow, kon het gezin neerstrijken in 
Aagtekerke. Niet een bewuste keuze dus, maar wel een 
waar ze erg blij mee zijn. Gewend als het stel is aan 
organiseren en snel schakelen, heeft Ellen al vlot een 
baan gevonden. Adjété heeft sinds half februari een 
verblijfsvergunning gekregen. Hij is opgeleid tot 
filmmaker en wil graag in de media aan de slag.   

Barbara 
______________________ 

    
Leuk om langs deze weg het dorp te infomeren over de 
speeltuin en de bezigheden van het bestuur van de 
speeltuinvereniging.  
Onze speeltuin bevindt zich al heel lang tussen de 
Bouwluststraat en het Dorpsplein. Wij zijn een 
vereniging, dat betekend dat we leden hebben. Voor € 
12 per jaar ben je lid. Wie zijn onze leden? Dat zijn 
ouders en grootouders, waarvan de (klein)kinderen in 
de speeltuin spelen. Maar ook mensen met een tweede 
woning in Aagtekerke, waarvan de kinderen in de 
vakanties heerlijk in onze speeltuin kunnen spelen. En 
dan zijn er nog dorpsbewoners die het dorpsleven een 
warm hart toedragen en daarom lid zijn van de 
speeltuinvereniging. De leden van onze speeltuin 
mogen het hele jaar onbeperkt spelen. Naast 
contributie, krijgt de vereniging een subsidie van de 
Gemeente Veere en doen we jaarlijks mee met de 
RaboClubSupport.  
De speeltuin wordt wekelijks gecontroleerd door een 
bestuurslid en jaarlijks gekeurd door een extern 
bureau. De toestellen moeten blijven voldoen aan de 
regels die daarvoor gelden om de veiligheid te 
garanderen. Elk voorjaar houden wij een opknapdag. 



altijd rekenen op een groep vrijwilligers/dorpsbewo-
ners en niet te vergeten bedrijven uit de omgeving die 
hun gereedschap ter beschikking stellen, ons sponso-
ren of kosteloos materialen aanleveren. Zo houden we 
samen de speeltuin voor de kinderen van Aagtekerke 
leuk, netjes en veilig.

In september 2019 zijn wij door de Gemeente Veere 
benaderd om te kijken naar de mogelijkheid de speel-
tuin te verhuizen naar de Agathastraat, naast de mfa. 
Wij denken dat het voor de speeltuin een vooruit-
gang en meerwaarde kan zijn; denk aan toiletten in de 
buurt, een terras om te zitten en de mogelijkheid om 
een consumptie te verkrijgen. Een nieuwe speeltuin bij 
een nieuw dorpshuis zal jong en oud van Aagtekerke 
nog meer bij elkaar brengen. Momenteel wordt een 
ontwerp gemaakt over hoe het terrein, waar nu De Dia-
conieschool, De Tweesprong en Amicitia gehuisvest 
zijn, wordt ingevuld. Hierin wordt ook de speeltuin 
meegenomen. We zijn als bestuur nu aan het uitzoe-
ken welke toestellen er mee kunnen verhuizen en welke 
niet. Daarvoor zullen vervangende toestellen moeten 
komen. Door die verhuizing worden er dit jaar geen 
toestellen vervangen of vernieuwd. 
We gaan ons uiterste best doen om er voor iedereen 
wat moois van te maken en kunnen daarbij je hulp ook 
goed gebruiken. Heb je een leuk toestel gezien, bijvoor-
beeld in een andere speeltuin, laat het ons gerust weten.

Vragen, opmerkingen of tips zijn altijd welkom bij het 
bestuur. Wil je lid worden van onze speeltuin? Mail 
naar speeltuinverenigingaagtekerke@gmail.com of 
haal een formulier op aan Blumstraat 8. Facebook.
com/Speeltuin-Aagtekerke-459191374210115/

Het bestuur
Marleen Geluk-Sinke, Wouter de Visser,
David van Duivendijk, Sam de Korte, Freddy Blaas

Multifunctionele accommodatie (mfa) 
en woningbouw
De gemeente zet de stand van zaken betreff ende het 
mfa-traject en woningbouw uiteen: “De afgelopen 
maanden zijn weer stappen gezet in het project om te 
komen tot een nieuwe multifunctionele accommodatie 
(mfa) in Aagtekerke. De eerste stap die gezet is, is het 
vaststellen van de begroting door de gemeenteraad van 
Veere. In de begroting is opgenomen welk programma 
voor Aagtekerke wordt uitgewerkt. Dat programma 
bestaat uit de nieuw te bouwen gymzaal, dorpshuis 
en een kleinschalige gezondheidsfunctie. De speeltuin 
verhuist naar de nieuwe mfa.

Vaststellen functies en programma
De tweede stap is het invullen van het programma. Wat 
kan en past en hoort in dit nieuwe gebouw. Hier zijn 
diverse gebruikers en de dorpsraad bij betrokken. In 
het programma van eisen en ruimtebehoeft e is opge-
nomen aan welke technische en functionele eisen de 
diverse ruimtes in het gebouw moeten voldoen. Deze 
documenten horen bij de architectenselectie, die is 
opgestart.

Architectenselectie
De architect selecteren we in samenwerking met de 
werkgroep die bestaat uit inwoners van Aagtekerke. 
De verwachting is dat in maart de architect geselec-
teerd is en dat dan gestart kan worden met het ont-
werp van de nieuwe mfa. Deze architect stemt het 
ontwerp af met het ontwerp voor de speeltuin zodat 
er twee mooie en goed functionerende voorzieningen 
komen. Het ontwerp werken we uit met werkgroep 
mfa Aagtekerke. 
De planning is dat we dit jaar het ontwerp afronden, 
een aannemer selecteren voor de bouw van het nieuwe 
gebouw, zodat in 2022 gestart kan worden met de 
realisatie. 

Woningbouwprogramma
Een ander project waaraan wordt gewerkt, is het 
woningbouwprogramma voor de woningbouw-
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Belangstellenden voor de cursus reanimeren 
met AED door Christiaan Janse kunnen zich nog 
steeds opgeven. Vanwege corona heeft  deze cursus 
nog niet plaats kunnen vinden, maar we hopen dat 
dat dit jaar wel lukt. Mail de redactie om je hier-
voor aan te melden.

Gezocht: de oproep om oude foto’s van Aagtekerke 
heeft  een aantal mooie exemplaren opgeleverd. 
Oude foto’s van Aagtekerke en haar inwoners
zijn nog steeds welkom. Originele foto’s mogen in 
de brievenbus aan de Hekweide 5. Graag naam en 
adres noteren op de envelop voor het retourneren.

locaties in Aagtekerke. Dit zijn de locaties Bouwlust 
III en de vrijkomende locaties van de huidige gym-
zaal en de speeltuin. De gemeente gaat over de invul-
ling van deze locaties graag het gesprek met u aan. 
De verwachting is dat dit eind maart gaat plaats-
vinden. Als u interesse heeft  in de informatiebijeen-
komst kunt u zich alvast aanmelden door een mail 
te sturen naar MFA.Aagtekerke@veere.nl. Zodra 
de datum van de informatiebijeenkomst bekend is 
ontvangt u dan een uitnodiging. De direct aanwo-
nenden van de plangebieden ontvangen nog een per-
soonlijke uitnodiging van de gemeente Veere.

Hoe komt Aagtekerke aan haar naam?
Wat veel mensen misschien niet weten is dat Aagte-
kerke oorspronkelijk iets ten oosten van Domburg 
lag. Aagtekerke maakte toen deel uit van de parochie 
van Domburg, waar de aan de St. Agatha gewijde kerk 
stond. Die kerk werd tussen 1320-1327 afgebroken en 
verplaatst naar de locatie van de huidige PKN kerk. 
Daarmee heeft  Aagtekerke een eigen kerk en krijgt het 
dorp haar naam. 
In een van de oudere vermeldingen van Aagtekerke uit 
1327 wordt gesproken over ‘atrio Sanctae Agathae’, wat 
misschien het beste vertaald kan worden als ‘ringdorp’ 
Sint Agatha. 

Wie was Agatha?
Agatha wordt in het jaar 225 geboren in Catania, Sici-
lië, waar ze als vroom christen opgevoed wordt. In het 
jaar 251 geeft  de toenmalige keizer de opdracht om de 
christenen te vervolgen. De landheer die hiervoor het 
bevel krijgt, wordt verlieft  op Agatha, maar zij wijst 
hem af. Hierop wordt ze gevangen genomen en gemar-
teld. Op het moment van de brute martelingen begint 
de grond te schudden, dreigt de Etna uit te barsten en 
Catania te verzwelgen. Het verhaal vertelt dat ze op dat 
moment een kort gebed uitspreekt, waarna zij sterft  op 
5 februari 251 op 26-jarige leeft ijd. 
Kort voor haar heiligverklaring is er weer een grote 
uitbarsting van de Etna. De lava dreigt Catania weer 
te verzwelgen. De inwoners zoeken bescherming bij 
haar graf en pakken haar shawl, die nog altijd op haar 
graf ligt. Zo trekken de inwoners het vuur tegemoet, 
wat de poorten van de stad al bereikt heeft . Precies op 
moment stopt het gerommel van de Etna en wordt alles 
rustig. Hierdoor wordt ze een jaar na haar dood heilig 
verklaard. 
De heilige Sint Agatha is beschermheilige tegen vuur. 
Ze is ook beschermheilige van enkele beroepen zoals 
klokkenmakers en broodbakkers, en ze is patrones van 
vele vrouwelijke beroepen en kwalen zoals herderin, 
vrouwen met borstkanker, onvruchtbaarheid bij vrou-
wen, pleegmoeders.
Op 5 februari, haar sterfdag, wordt de heilige Agatha 
herdacht.

Agenda dorpsraadvergadering
Hierbij wordt u van harte uitgenodigd voor de open-
bare jaarvergadering van de Dorpsraad Aagtekerke 
op 24 maart 2021 via een Zoom meeting! Aanvang: 
19.30 uur.

Agenda:
1. Opening. Ieder wordt welkom geheten en de spelregels 

betreff ende een Zoom vergadering worden uitgelegd.
2. Mededelingen.
3. Het jaarverslag van 2020. Zie hiervoor www.dorps-

raadaagtekerke.nl →Jaarverslagen → 2020
4. Financieel jaarverslag 2020. Ook hier de bovenge-

noemde route volgen en dan: fi nancieel overzicht 
2020. Het fi nancieel jaarverslag is goedgekeurd 
door Henk Littel en Kees Joosse.

5. Actiepuntenlijst 2021
 a. Herdenkingsmonument.
 b. Verkeersontwikkeling.  
 c. Dorpsvisie en Accommodatiebeleid.
 d. Duurzaamheid.
 e. Ontwikkelingen binnen de gemeente Veere: 
  te denken valt aan toerisme en tweede 
  woningbeleid.
 f. Woningbeleid in Aagtekerke: dit heeft  sterke
  banden met punt c. Bovendien speelt hierbij de 
  ontwikkeling van Bouwlust 3 een belangrijke rol.
6. Volgende openbare vergadering is gepland op 17 

november 2021. We hopen dan elkaar te ontmoe-
ten in een fysieke ruimte. De dorpsraad heeft  ver-
der nog verschillende malen intern overleg, waarbij 
u uw inbreng kunt leveren: 27 mei en 16 septem-
ber. Via e-mailadres kunt u ook uw vragen stellen: 
info@dorpsraadaagtekerke.nl 

7. Rondvraag.
8. Sluiting.

Tot ziens op 24 maart.

* N.B. U kunt zich ook aanmelden via een berichtje 
naar: hansannie@zeelandnet.nl !!!
Graag voor 20 maart a.s.

Het bestuur

Op deze foto van het Dorpsplein valt meteen op dat de bomen nog niet zo groot zijn als nu. 
Wie weet meer van het Dorpsplein van toen? Van wanneer is deze foto? Wat staat er op de gevel van het huidige 
’t Ouwe Durpsuus? Wie woonden er toen aan het Dorpsplein? Alle informatie is welkom, mail de redactie.


